

STONEGOM COATING



423 Chemin de Balme

74100 ETREMBIERES

France

Telephone:

Fax:

Site: <https://stonegom-coating.com/>

Category: Manufacturers
Activities:
Markets: Bâtiment - btp - construction
Region: Auvergne-rhône-alpes
Participant since: 2023

Stonegom® by Stonegom-Coating, le revêtement éco-responsable et innovant pour vos projets d'aménagement extérieur ! Nous avons développé un revêtement de sol extérieur novateur qui allie durabilité et respect de l'environnement. Ce revêtement breveté associe une matière naturelle, la pouzzolane d'Auvergne, à des granulats de caoutchouc recyclé (pneus usagés, semelles de chaussures, etc... le tout démantelé en France) offrant une solution alliant innovation, éco-responsabilité et performance. Un revêtement adapté, résistant et confortable Grâce à son fort pouvoir drainant, Stonegom® prévient efficacement l'accumulation d'eau en surface, contribuant à une gestion durable des eaux pluviales.

Stonegom® by Stonegom-Coating, the eco-responsible and innovative flooring for your outdoor projects! We have developed an innovative exterior floor covering that combines durability and respect for the environment. This patented flooring combines a natural material, Auvergne pozzolan, with recycled rubber granulates (used tyres, shoe soles, etc... all dismantled in France), offering a solution that combines innovation, eco-responsibility and performance. An adapted, hard-wearing and comfortable surface Thanks to its high drainage capacity, Stonegom® effectively prevents the accumulation of water on the surface, contributing to sustainable rainwater management. Its recycled rubber composition ensures excellent resistance to freeze-thaw cycles.